
Hi Laurette,

Hieronder een korte, snelle eerste beantwoording van de gestelde vragen (VVD en Groen Links). 

Op de vragen over cijfermatige analyse, dat zijn de meeste vragen, kom ik op een later moment 
terug. Zie ook de 2e bullit hieronder.

Wat nu voorligt bij de raad is een (door)startnotitie. Zoals vorige week aangegeven hebben we focus 
aangebracht op basis van het Politiek Akkoord en actuele ontwikkelingen in de samenleving. We 
zetten in op drie prestatielijnen: energiebesparing, warmte en opwek/energiesysteem. Deze 
prestatielijnen zijn/worden verder uitgewerkt:
 Deels is dat al gebeurd. 1) zoals in het Plan van Aanpak Energiehulp voor huishoudens 

(energiebesparing) en de bestuurlijke opdracht die daaruit is voortgevloeid (ondertekening 
vorige week). In deze opdracht hebben de gemeente en de woningcorporaties afspraken 
gemaakt over het verlagen van de energielasten voor huurders en het uitfaseren van de E-F-G-
labels. Daarnaast krijgen huurders ondersteuning bij het besparen van energie met de inzet van 
de energiehulpen en via de campagne Slim Energie Besparen. 2) Of zoals het plan van aanpak 
Verduurzaming maatschappelijk vastgoed.

 Deels komt dat nog. 1) zoals de Routekaart Energiebesparing. Hierin geven we aan hoe we 30% 
energiebesparing in de gebouwde omgeving gaan aanpakken. Ook biedt deze routekaart de 
onderbouwing van de subsidieaanvraag in het kader van de NIP (Nationaal Isolatie Programma) 
voor particuliere huishoudens. 2) Of zoals het ontwikkelpad warmte, waarin we samen met de 
woningcorporaties, HVC en de andere Drechtstedengemeenten afspraken maken over 
versnelling van het aantal aansluitingen op het warmtenet en de verdere verduurzaming van het 
warmtenet. Dit ontwikkelpad vormt de basis van de subsidieaanvraag in het kader van de WIS 
(Warmte Infrastructuur Subsidie) voor particuliere huishoudens. 3) Of zoals de uitwerking van 
het Zonneoffensief.

Met vriendelijke groet,

Kristie van Damme
Beleidsadviseur Opgave Duurzame Stad


